
Oświadczenie złożone 
przez senator Barbarę Borys-Damięcką 

Oświadczenie skierowane do ministra kultury i dziedzictwa narodowego Bogdana 
Zdrojewskiego 

Jest to moje trzecie oświadczenie skierowane do ministra kultury i dziedzictwa narodowego, 
pana Bogdana Zdrojewskiego, w sprawie ciągle jeszcze nieuregulowanej sytuacji muzeum 
i pałacu w Wilanowie i przywrócenia im pełnych funkcji rezydencjonalnych. 

Informuję Pana Ministra, iż ostatnie pismo w tej sprawie, DDN/823/2008/70/RJ, które 
otrzymałam na skutek moich interwencji od podsekretarza stanu, pana Tomasza Merty, 
pochodzi z dnia 2 kwietnia 2008 r. Pan Merta zobowiązał się w nim do bieżącego informowania 
mnie o kolejnych krokach, jakie będzie podejmowało ministerstwo w przywoływanej sprawie. 

Dziś mamy 10 lipca 2008 r. Nie mam żadnych informacji o jakichkolwiek działaniach MKiDN, 
nie otrzymałam żadnych informacji, czy doszło do jakiegokolwiek spotkania z kimkolwiek 
i gdziekolwiek, a czas leci. Tymczasem pan Tomasz Merta w piśmie, które załączam, sam 
zobowiązał się do bieżącego informowania mnie o podejmowanych w sprawie muzeum i pałacu 
krokach. 

Z dniem 1 października 2008 r. na stanowisku rektora SGGW ma nastąpić zmiana. Obyśmy nie 
musieli zaczynać wszystkiego od nowa. 

Z poważaniem 
Barbara Borys-Damięcka 
senator RP 
 


